
ODMEV NA ČLANEK

Finžgarjeva ulica brez hodnikov za pešce

V zadnji Stcvilki Naše komune poslanec Ciril Sta-
nič upravičeno kritizira prostorsko urejenost okolice
kopališča Kolezija, kjcr je vse bolj gost avtomobilski
promet, neurejeno parkiranje in kjer pešci v nadalje-
vanju Finžgarjeve ob Gunduličevi ulici in ob Kemij-
skem inštitutu nimajo varnih peš poti.

Poslanec Ciril Stanič sporoča, da ima krajevna
skupnost Mirje že več let pripravljen ureditveni načrt
tega okolja in predlaga, da občina posreduje pri
mestu, da se razmere urede. Poslanec pa nič ne piše
o ureditvenem predlogu Inštituta za oblikovanje iz
leta 1978, kjer je bil predlagan mali dom tehničnc
kullurc z razstavnimi prostori v domu in zunaj njega

in samo peš pot med Langusovo in Finžgarjevo ulico.
V občini Vič so zbrane vse tehnične in likovne

fakultete pa smo v sporazumu s tedanjo občinsko
upravo mislili na stalne in občasne razstave tehnične
kulture v mirnem okolju, zraven tega pa smo želeli
ustvariti mirne kotičke v zelenju za stanovanje sosed-
njega doma starejših občanov.

Predlagam, da se vsi ureditveni predlogi razgrnejo
in da se ob načrtih organizira razgovor, kjer bi
stanovalci tega okolja In arhitekti pomagali izbrati
pravšnio rešitev. , .... ,.
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